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Svar på fråga 2023/24:878 av Isak From (S) 
Örndödade renkalvar 

Isak From har frågat mig om jag avser att ta några initiativ för 

att minska antalet örndödade renkalvar. 

Jag vill börja med att säga att jag har full förståelse för den 

frustration som många renägare känner inför de skador som 

orsakas av stora rovdjur, bland annat örn, på rennäringen.  

Rovdjursskador på ren är en aktuell fråga. Efter regeringens 

förslag i budgetpropositionen för 2024 höjdes anslaget 1:22 

Främjande av rennäringen m.m. inom utgiftsområde 23 Areella 

näringar, landsbygd och livsmedel med 10 miljoner kronor för 

ökade ersättningar för rovdjursskador. Dessutom är ett förslag 

om att göra om ersättningssystemet för björn, kopplat till den 

höjda anslagsnivån, ute på remiss.  

Vad gäller örn har Naturvårdsverket också möjligheten att 

besluta om skyddsjakt om kriterierna för detta är uppfyllda. 

Stockholm den 15 maj 2024 
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